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نماینده مردم بابل در مجلس:

چالش آبی، مهمترین چالش آینده ایران است

برگزاری کلاس آموزش موارد حقوقی برای کارشناسان ادارات نصب و کنترل لوازم 
اندازه گیری در شرکت برق لرستان

در  بابل  مردم  نماینده   - بابل-آقاجانی 
چالش  مهمترین  آبی،  چالش  گفت:  مجلس  
آینده ایران است در سال های نه چندان دور یک 
جابجایی قابل توجه جمعیتی از مناطقی که دچار 
مشکلات آبی هستند را خواهیم داشت.دکتر نجفی 
است  گزاران   از حامیان سرمایه  یکی  بنده  افزود: 
تسهیل  را  گذاری  سرمایه  فرایند  باید  معتقدم  و 
سرمایه  میلیارد   300 داشت:  بیان  نماییم.وی 
دولتی  بخش  گذاری  سرمایه  احتساب  با  گذاری 
کارسازی  بابل  در شهرستان  را  و عمدتا خصوصی 
بخشی  درآمد،  اجرا  مرحله  به  بخشی  که  نمودیم 
در  برخی  و  است  اجرا  حال  در  ها  پروژه  این  از 
باشد.عضو  می  اداری  مسائل  کردن  طی  فرایند 
کمیسیون امنیت ملی مجلس ادامه داد: مازندران 
علیرغم ظرفیت بالایش با مشکلاتی چون پسماند، 
است.  مواجه  گردشگری  و  اشتغال  زیست،  محیط 
مازندران کارکرد ملی دارد ولی جایگاه ملی ندارد و 
در اعتبارات و استفاده از فرصت های ملی شایسته 
زیربنایی  های  طرح  باید  است.  بیشتری  توجه 
ظرفیت  از  استفاده  و  گیرد  قرار  کار  دستور  در 
جهت  گردشگری  صنعت  و  مازندران  گردشگری 
ببریم.نماینده مردم  بهره  به وابستگی نفت  کاهش 
بابل در مجلس در خصوص زمینه سازی اصل ۲۷ 
قانونی  تجمعات  برگزاری  اجازه  که  اساسی  قانون 
بدون حمل سلاح را به افراد می دهد، گفت:  اخیراً 
طرحی را بنده و تعدادی از نمایندگان مجلس امضا 
این  اکنون  و  بود  مانده  زمین  بر  عملًا  که  کردیم 
طرح تهیه شده و امیدواریم مراحل تصویب و تایید 
آن طی شود که در صورت تصویب طبق آیین نامه 
که  چارچوبی  طبق  گروه  هر  مشخص،  پروتکل  و 
کنترل  و  نظارت  و  مجوز  با  آن مشخص شده،  در 

مراجع انتظامی و سیکل قانونگذاری، تجمعات خود 
را داشته باشند.نماینده مردم بابل متذکر شد: بنده 
در ایفای نقش نمایندگی در تراز ملی طی دو سال 
گذشته متعهد بودم و سعی کردم جایگاه اعتباری 
سطح نمایندگی مجلس را در کشور حفظ کنم.  در 
این مدت نسبت  زمینه سیاسی خارجی، در طول 
به تحولات مهم ملی و بین المللی بی توجه نبوده و 
واکنش وموضع گیری نمایم و در کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی و در فراکسیون امید، حضور 
فعال داشته باشم و در عین حال با توجه به مسائل 
و مشکلات مردم شهرستان، به عنوان وکیل مردم 
این نقش  خود را ایفاء نمایم . دکتر نجفی عنوان 
را ظرف چهارسال می بینم.  نمایندگی  بنده  کرد:  
اگر به دور بعد نگاه داشته باشیم، مجبوریم که یک 
سری کارها را انجام دهیم . ولی اگر نمایندگی را 

توانیم  می  یقینا  ببینیم  سال  چهار  همین  ظرف 
مستقلانه  و  تر  آزادانه  واقع  در  را  نمایندگی  نقش 
به درد مردم  اگر  این است  باور من  ایفا کنیم.  تر 
میخورم این کار را ادامه می دهم و اگر ببینم روزی 

برای مردم فایده ای ندارم، خودم را کنار می کشم.
نماینده مردم بابل افزود: من به این نکته خیلی 
دل بسته وعلاقه مند هستم و همه جهت گیری من 
به مسئولین  و  پروژه محوری و عملگرایی است  به 
تاکید  بارها  شهردار  و  فرماندار  جمله  از  شهرستان 
کردم  که در اجرای برنامه، چند کار اصلی را دنبال 
کنند و بایستی با این نگاه کار را دنبال کنیم .وی 
راجع به قطار سریع السیر تهران به مازندران که از 
سوی استاندار مطرح شده است، اظهار داشت: بحث 
های زیادی در این خصوص شده است. همین که 
توجه به این مسئله می شود، قابل احترام است و 

بنده از مدافعین چنین طرح هایی هستم  و با همتی 
که در استاندار سراغ داریم امیدوارم شاهد این باشیم 
را  کار  این  تنهایی  به  نمی تواند  قطعاً  دولت  اگرچه 
سرمایه گذاری  منابع  از  باید  ما  حتما   . دهد  انجام 
در  چه  و  و  کشور  داخل  در  چه  خصوصی  بخش 
سطح بین المللی استفاده کنیم. بنده در جریان رای 
به  را  موضوع  همین  شهرسازی،  و  راه  وزیر  اعتماد 
ایشان عرض کردم که چند جاده به سمت مازندران، 
مقصد اصلی گردشگری و ترانزیتی شمال کشور را 
از زمان رژیم قبل داریم و با هم آنها داریم سر می 
کنیم اما اکنون این جاده ها دیگر گنجایش ندارد و 
باید زیرساخت جاده ای ما توسعه یابد.دکتر نجفی در 
پایان راجع به فرسودگی ناوگان حمل و نقل هوایی  
کشور هم گفت: ما چاره ای نداریم جز اینکه با اقتصاد 
جهانی پیوند بخوریم و بایستی سرمایه گذاری بین 
مورد  دولت  رویکرد  این  کنیم.  جذب  را  المللی 
حمایت است این وضعیت در دوره پسا برجام بهتر 
شد و فرصت خوبی به وجود آورد امیدواریم شاهد 
توسعه استفاده از این ظرفیت های بین المللی باشیم 
. وی گفت: حوادث  نباشیم  این مشکلات  تا شاهد 
ناشی از فرسودگی ناوگان هوایی ما به مراتب کمتر از 
تلفات  ناشی از حوادث جاده ی ماست  و چون به 
صورت یک جا صورت نمی گیرد کمتر به چشم می 
آید .سالانه ۱۶ تا ۱۷ هزار نفر از مردم کشور ما  در 
تصادف جاده ای جان خود را از دست می دهند یعنی 
به اندازه زلزله و این یک امر وحشتناک است برای 
حل این معضل ما هم در زمینه ناوگان هوایی و هم 
جاده ای و هم اصلاح زیر ساخت ها باید عزم جدی 
به خرج دهیم و هم فرهنگ رانندگی و ترافیکی را 
در کشور با آموزش و با استفاده از رسانه های گروهی 

ارتقا دهیم.

سرویس شهرستان- با برنامه ریزی های صورت گرفته توسط 
مدیر عامل شرکت و با پیگیری های مدیر دفتر نظارت و کنترل لوازم 
و  دفتر  این  پرسنل  برای  حقوقی  موارد  آموزش  کلاس  گیری  اندازه 
فریدون  مهندس  گردید.    برگزار  شهرستانها  در  مربوط  کارشناسان 
ما  داشت  اظهار  خصوص  این  در  لرستان  برق  عامل  مدیر  خودنیا 
همواره بایستی در زمینه تکریم شهروندان و مشترکین و رعایت حقوق 
شهروندی الگوهای رفتاری و نحوه برخورد و رعایت حقوق جامعه را در 
خود و پرسنل مجموعه پرورش دهیم.    مدیر عامل برق لرستان گفت 
خوشبختانه کلاسهای آموزشی در همه حوزه ها و زمینه های کاری 
مستمرأ برگزار می شود و آشنایی کارکنان با مسائل حقوقی و قواعد 
از وظایف مشخص و تعریف شده است که  و مقررات داخلی شرکت 
الزاما بایستی نیروهایی که ارتباط کاری مستقیم با مردم و مشترکین 
دارند آموزشهای لازم در جهت رعایت حقوق شهروندی را طی نمایند.  
در ادامه مهندس بهمن توان مدیر دفتر نظارت و کنترل  لوازم اندازه 
گیری اظهار داشت به منظور افزایش دانش و آگاهی پرسنل این حوزه 
تمامی کارشناسان لوازم اندازه گیری مدیریت های توزیع را در کلاس 

فوق شرکت داده و در زمینه های مسائل حقوقی و نحوه کار با نرم افزار 
تست کنتورتحت وب آموزش های لازم را طی نمودند.   مدیر دفتر 
نظارت و کنترل لوازم اندازه گیری گفت حساسیت عملکردی این دفتر و 
کارشناسانی که در این حوزه مشغول انجام وظیفه می باشند ایجاب می 
نماید این زحمت کشان بخاطر نوع فعالیتشان که از نزدیکترین نیروها 
به مشترکین هستند و به نوعی در نوک پیکان خدمات دهی قرار دارند 
آموزش های لازم راطی نمایند.  مهندس توان گفت با هماهنگی که با 
دفتر حقوقی شرکت بعمل آمد و با همکاری کارشناس حقوقی آن دفتر 
موارد قانونی و مسائل حقوقی مرتبط جمع بندی و به کارشناسان لوازم 
اندازه گیری آموزش داده شد.  توان ابراز داشت مباحث مطرح شده در 
کلاس آموزشی از قبیل برقهای غیرمجاز، حقوق شرکت های توزیع و 
مشترکین نسبت به یکدیگر، نحوه برخورد پرسنل با مشترکین در هنگام 
تست لوازم و چگونگی ورود به منازل و رعایت حقوق آنها و سایر موارد از 
جمله مسائلی بود که بطور ویژه در دستور کار قرار داشت.    مدیر دفتر 
نظارت و کنترل لوازم اندازه گیری ضمن بیان اینکه کلاس آموزشی 
گردید،  مرتفع  همکاران  ابهامات  و  گردید  پاسخ  و  پرسش  به  منتهی 

ابراز داشت افزایش کیفیت تست لوازم اندازه گیری و کنترل دقیق این 
امر وظیفه ما را بسیار سنگین تر نموده که ما را برآن داشت با شرکت 
سنجش افزار آسیا مکاتبه و هماهنگی لازم بعمل آمد تا در آینده ای 
نزدیک دوره یکروزه آموزش نرم افزار تست کنتور تحت وب در سطح 

شرکت توزیع برگزار گردد.

انشعابات غیرمجاز آب در شهرک های 
صنعتی استان گلستان قطع می شود

شرکت  عامل  مدیر  شهرستان-  سرویس 
شهرک های صنعتی استان گلستان از شناسایی 
انشعاب آب در شهرک های صنعتی این  و قطع 
شرکت  عمومی  روابط  گزاش  داد.به  خبر  استان 
شهرک های صنعتی استان، حجت اله خلیل زاده 
در نشست شورای معاونین و مدیران با هیئت مدیره 
شرکت خدماتی شهرک صنعتی مینودشت اظهار 
داشت:  در زمان حاضر در برخی از شهرک های 
صنعتی، انشعابات غیرمجاز وجود دارد که پس از 
شناسایی نسبت به قطع آن اقدام خواهد شد.وی 
افزود: دارندگان انشعاب غیرمجاز با این اقدام علاوه 
بر تضییع حق واحدهای صنعتی مستقر در شهرک، 
با عدم پرداخت آب بهای مصرفی هزینه هایی را 
به شرکت شهرک های صنعتی استان نیز تحمیل 
می کنند.وی همچنین با اشاره به ضرورت تکمیل 
امکانات زیربنایی در شهرک ها و نواحی صنعتی 
ادامه داد: شهرک های صنعتی استان گلستان در 
مجموع از امکانات زیربنایی مناسبی برخوردار است.
در این نشست اعضای هیئت مدیره شرکت خدماتی 
شهرک صنعتی مینودشت گزارش اقدامات خود را 
ارایه و بر ضرورت بررسی مشکلات موجود در این 
شهرک صنعتی به منظور ایجاد رضایتمندی و ارایه 

خدمات مطلوب تر به صنعتگران  تاکید کردند.

مدیرکل استاندارد گلستان: 
اعتماد به زنان و جوانان در مدیریت، 

مقدمه توسعه است
استاندارد  مدیرکل  شهرستان-  سرویس 
استانداری  بازرسی  مدیرکل  با  دیدار  در  گلستان 
گلستان و همراهان او از اداره کل استاندارد گلستان 
گفت: در حال حاضر 4۱ درصد پست های مدیریتی 
و  است  بانوان  و  جوانان  اختیار  در  کل  اداره  این 
و  زنان  به  دادن  بها  که  موضوع  این  به  بالشخصه 
جوانان در عرصه های مدیریتی، نشان از جامعه ای 
توسعه یافته و برابری خواه دارد اعتقاد دارم.محمود 
فرمانی با تاکید بر اینکه مسلماً شرط اصلی برای 
انتخاب از جامعه جوانان و بانوان، داشتن شایستگی 
و سابقه حرفه ای شایسته می باشد گفت: البته اداره 
کل استاندارد گلستان مجموعه ای است جوان. با 
این وجود کوشیده ایم از تجربیات قدیمی ترها و 
ایده پردازی جوانترها برای پیشبرد مجموعه به شکل 
همدلانه و مشارکت آمیز بهره بگیریم.وی افزود: قرار 
گرفتن اداره کل استاندارد گلستان در جایگاه اول 
ارزیابی عملکرد در سطح استان گلستان و جایگاه 
دوم ادارات استاندارد کشور در سطح سازمان ملی 
این  نیز مرهون  را  ایران در سال ۱395  استاندارد 
دانیم.مدیرکل  می  کارکنان  همدلانه  مشارکت 
بازرسی استانداری نیز در این دیدار نگاه توسعه محور 
مدیرکل استاندارد گلستان را ستود و فلسفه وجودی 
استاندارد را نظام مند کردن وضعیت تولید و ارائه 
خدمت دانست و گفت: غریب نیست که استاندارد 
در توسعه همواره پیشرو و پیشتاز و اقدامات توسعه 
محور در آن بارز باشد.ناصر باقری در ادامه از تلاش 
وضعیت  بازار،  کنترل  در  استاندارد  مجموعه  های 
آسانسورهای عمومی، جایگاه های عرضه سوخت و 
... قدردانی کرد و اظهار امیدواری کرد همواره این 

مجموعه در انجام وظایف محوله، پویا و پیروز باشد.

با حضور مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب
از ماموران قرائت کنتور برتر امور آبفا 

اراک تقدیر شد
سرویس شهرستان- در نشستی باحضور 
مهندس عبدالرضا خلیلی مدیر عامل شرکت آب 
و فاضلاب استان مرکزی و سعید سرآبادانی مدیر 
امور آبفا شهرستان اراک از برترین مامورین قرائت 
کنتور آبفا اراک تقدیر شد . به گزارش روابط عمومی 
شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی:مهندس سعید 
سر آبادانی مدیر امور آب وفاضلاب شهرستان اراک 
در این نشست ضمن ارائه گزارشی از عملکرد واحد 
این  کارکنان  فعلی  و شرایط کاری  کنتور خوانی 
واحد عنوان نمود: این نشست در راستای ارتباط 
مستقیم مدیرعامل شرکت با کارکنان برای دریافت 
نظرات و رسیدگی به مشکلات شغلی ایشان جهت 
کارکنان  عملکرد  بهبود  و  شغلی  انگیزه  افزایش 
برگزارشده وطی آن از مامورین قرائت کنتور برتر 
مدیرعامل  خلیلی  مهندس  ادامه  در  شد.  تقدیر 
جمع  در  حضور  از  مسرت  ابراز  ضمن  شرکت 
شرایط  به  اشاره  با  کنتور  قرائت  واحد  همکاران 
کاری، حساسیت و اهمیت این شغل گفت :شما 
به عنوان نمایندگان شرکت آب وفاضلاب در ارتباط 
مستقیم با مشترکان شرکت هستید بنابراین رفتار 
و منش شما از نوع پوشش و نحوه برخورد تا ارائه 
خدمات وپاسخگویی می تواند موجب ایجاد ذهنیت 
مثبت در مشترکین نسبت به شرکت آب وفاضلاب 
شود، رفتار وعملکرد معقول ، نگرشی مثبت وقابل 
قبول از شما وشرکت برای مردم ایجاد می نماید و 
در مقابل می تواند منجر به عکس آن نیز شود. وی 
ضمن شنیدن صحبت ها ودرخواست های همکاران 
واحد قرائت کنتور وپاسخ به موارد مطرح شده ،از 
تعدادی از مامورین قرائت کنتور برتر با اهداء لوح 

تقدیر، قدردانی نمود.

تقدیر معاون مسكن وساختمان وزارت 
راه وشهرسازي از اداره کل راه 

وشهرسازي استان اصفهان  در حوزه 
مقررات ملی ساختمان

راه  کل  اداره  شهرستان-  سرویس 
و  ها  بررسي  برپایه  اصفهان  استان  وشهرسازي 
ارزیابي هاي صورت گرفته ، در شمار برگزیدگان 
گرفت.حامد  قرار  ساختمان  ملي  مقررات  رعایت 
مظاهریان معاون وزیر راه وشهرسازي با ارسال لوح 
سپاس از اداره کل راه وشهرسازي استان اصفهان 
راه  کل  اداره  به  خطاب  لوح  این  نمود.در  تقدیر 
ساختمان  کیفیت  است:ارتقاي  آمده  وشهرسازي 
ها در کنار افزایش بهره وري و حفظ سرمایه هاي 
ملي و تامین آسایش ساکنان آن ها به عنوان بهره 
برداران نهایي که از اهداف مصرح در قانون نظام 
مهندسي و کنترل ساختمان بشمار مي رود، میسر 
دست  همه  وقفه  بي  تلاش  با  مگر  شد  نخواهد 
اندرکاران آن. اینک که برپایه بررسي ها و ارزیابي 
هاي صورت گرفته ، آن استان در شمار برگزیدگان 
است،  گرفته  قرار  ساختمان  ملي  مقررات  رعایت 
از تلاش هاي  را  بدینوسیله مراتب قدرداني خود 
ارزشمند آن اداره کل در اجراي موفق برنامه هاي 
سازماني که در بهبود وضعیت رعایت مقررات ملي 
ساختمان در سطح کشور نقش موثري ایفا کرده 
است اعلام و توفیق همکاران را از درگاه خداوند 

متعال خواستارم .

دوچرخه سوار ایرانگرد حامل پیام شهداء، 
ازمسئولان گاز استان اصفهان دیدار کرد

سرویس شهرستان- دوچرخه سوار ایرانگرد، 
اصفهان،  استان  گاز  مدیرعامل شرکت  با  دیدار  در 
سفرخود را یک اقدام فرهنگی در راستای ابلاغ پیام 
ایثار و مقاومت شهداء عنوان کرد.روح الله نصیری نیا، 
دوچرخه سوار ایرانی اهل گیلانغرب، که حامل پیام 
ایثارگری های ملت ایران و نیز مدیریت بهینه مصرف 
حامل های انرژی و منابع ملی در کشور است، پس 
از رسیدن به شهرستان اصفهان و دیدار با مسئولان 
استان با مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان دیدار 
و گفتگو کرد . در این دیدار سید مصطفی علوی، 
مدیرعامل این شرکت ضمن اشاره به ضرورت زنده 
نگه داشتن یاد شهدا در جامعه و گرامیداشت یاد و 
خاطره آنها، در زمینه مدیریت بهینه و ایمن مصرف 
گاز طبیعی گفت: برای نهادینه کردن اصلاح الگوی 
مصرف و حل مشکلات علاوه بر انجام کار سازه ای 
هرگز نباید از فعالیت های فرهنگی و اثر گذار غافل 
شویم .وی، افزود: باید به شکل های مختلف بویژه 
با بهره گیری از ابزار رسانه ای به مردم آموزش داد 
و اقدام جنابعالی که یک فعالیت فرهنگی و ورزشی 
است و عنوان بسیار ارزشمندی هم برایش انتخاب 
شده، می تواند در فرهنگ سازی حفاظت از منابع 
واقع  موثر  بسیار  انرژی  های  و مصرف حامل  ملی 
بیان  اصفهان  استان  گاز  شرکت  .مدیرعامل  شود 
داشت: این اقدام  ارج نهادن به آرمان شهداء بویژه 
شهدای مدافع حرم اهل بیت علیه السلام و دفاع از 
مردم مظلوم فلسطین است.مهندس علوی،یکی از 
مهمترین آرمان های نظام جمهوری اسلامی ایران، 
تربیت انسانی در تمامی وجوه و ابعاد و بدون تردید 
خانواده معظم شهداء در این مسیر موفق بوده اند که 

توانستند انسان های وارسته ای را تربیت نمایند. .

مدیرکل استاندارد گلستان:
380 گرم طلای پایین تر از استاندارد، 

تخریب شد
استاندارد  مدیرکل  شهرستان-  سرویس 
گلستان از تخریب 380 گرم مصنوعات طلای با عیار 
پایین تر از استاندارد ملی که پیش از این توقیف شده 
بود خبر داد.محمود فرمانی اظهار داشت: در بازرسی 
در  طلا  مصنوعات  عرضه  مراکز  از  استاندارد  های 
سطح استان گلستان، 380 گرم مصنوعات طلای با 
عیار پایین تر از استاندارد ملی شناسایی شد که اقدام 
به تخریب و فروش آن و واریز مبلغ به حساب خزانه 
شد.دبیر شورای استاندارد گلستان گفت: در بازرسی 
های اداره کل استاندارد از مراکز عرضه طلا، ضمن 
نمونه برداری، هم عیار این مصنوعات مورد بررسی 
قرار می گیرد و هم دارا بودن یا نبودن کد ساخت که 
حک آن روی طلا اجباری است.فرمانی اظهار داشت: 
کد ساخت به نوعی شناسنامه مصنوع طلا محسوب 
می شود و امکان شناسایی طلای ساخته شده تولید 
داخل از طلای وارداتی غیر مجاز )با توجه به ممنوع 
بودن واردات مصنوع طلا( و نیز ردیابی سازنده آن را 
فراهم می کند.وی در پایان از شهروندان خواست تا 
در هنگام خرید کالا به کد ساخت و نشان استاندارد 
طلاهای  خرید  از  کرده؛  دقت  طلا  مصنوع  روی 

وارداتی و یا فاقد کد ساخت خودداری کنند.

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری عباس اباد بر لزوم کشت درختان سریع الرشد تاکید کرد

برای پنچمین سال پیاپی به عنوان شرکت برتر در رعایت حقوق مصرف کنندگان؛

ذوب آهن اصفهان تندیس طلایی رعایت حقوق مصرف کنندگان را کسب نمود

جواد جلالی کندلوس  سرویس شهرستان- 
آباد  که در کارگاه آموزشی زراعت چوب در عباس 
طرح  آنجایکه  از  داشت:  ،اظهار  گفت  می  سخن 
درختان  برداری  بهره  توقف  و  جنگل  استراحت 
جنگلی در جنگلهای شمال کشور در حال اجراست ، 
زراعت چوب می تواند جایگزین مناسبی برای تأمین 
فراورده های چوبی جنگلی باشد . وی از ویژگی های 
الرشد  ، سریع  کوتاه مدت  بازدهی  را  زارعت چوب 
در  استقرار  ،توان  محیط  با  سازگاری  قابلیت  بودن، 
اراضی کم بازده و قابلیت کشت در سطوح کوچک 
و بزرگ  عنوان کرد .او افزود: درختانی مانند »صنوبر، 
گونه  از  تواند  پالونیا«می  و  اکالیپتوس،توسکا،افرا 

باشد .جلالی  این درختان  برای کشت   های هدف 
سریع  گونه  مکعب  متر  :هر  کرد  عنوان  همچنین 
الرشد پالونیا سه میلیون تومان ارزش دارد که هنوز 
در غرب مازندران این گونه کشت نشده است . وی 
، تشکلهای  منابع طبیعی  که در جمع کارشناسان 
مردم نهاد و متقاضیان زراعت چوب سخن می گفت 
، اضافه کرد: کشت این درختان باید در مستثنیات 
اراضی جنگلی جدا شده ،مدنظر قرار  یا  اشخاص و 
گیرد .وی تصریح کرد : افرادی که متقاضی زراعت 
چوب باشند دولت می تواند 90درصدتسهیلات بانکی 
با نظر سازمان جنگلها و با ۱0 درصد آورده متقاضی 
تخصیص دهد. رئیس اداره منابع طبیعی عباس آباد 

از معایب درخت صنوبر که از خانواده بیدیان و دارای 
زیاد  آب  مصرف  را  باشد  می  مختلف  های  واریته 
عنوان کرد .این مقام مسئول مشکلات تولید این گونه 
درختان را آبیاری ، عدم حمایت از تولیدکنندگان و 
اداره  رئیس   . بر شمرد  امنیت سرمایه گذاری  نبود 
منابع طبیعی عباس آباد عمر جنگلکاری در مازندران 
اولین  افزود:  و  کرد  اعلام  جوان  و  کوتاه  بسیار  را 
منطقه  در  و  آبرود چالوس  نمک  در  ها  جنگلکاری 
پول کجور می باشد که حدود نیم قرن سابقه دارد 
. شهرستان عباس آباد دارای 30 هزار هکتار جنگل 
است که در این شهرستان 530 قطعه جنگلی جلگه 

ای موسوم به ده هکتاری وجود دارد .

اصفهان  آهن  ذوب  شهرستان-  سرویس 
برتر  شرکت  عنوان  به  پیاپی  سال  پنچمین  برای 
و  کنندگان شناخته شد  رعایت حقوق مصرف  در 
برای اولین بار تندیس طلایی و لوح سپاس مربوطه 
را درهفدهمین همایش روز ملی حمایت از حقوق 
مصرف کنندگان کسب نمود.  در این آیین توسط 
، معدن و تجارت  دکتر شریعمتداری وزیر صنعت 
حقوق  از  حمایت  سپاس  لوح  و  طلایی  تندیس 
عامل  مدیر  صادقی  مهندس  به  کنندگان  مصرف 
گرامیداشت  .آیین  گردید  اهدا  اصفهان  آهن  ذوب 
با  کنندگان  مصرف  حقوق  از  حمایت  ملی  روز 
دکتر   ، تجارت  و  معدن   ، صنعت  وزیر  حضور 
و  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  نایب  پزشکیان 
جمعی از مسئولین شرکت ها و صنایع تولیدی در 
محل سالن همایش های بین المللی صدا و سیمای 
آهن  .ذوب  شد  برگزار  ایران  اسلامی  جمهوری 

اصفهان امسال برای پنجمین  سال پیاپي شرکت 
برتر در رعایت حقوق مصرف کننده شناخته شد و 
در حالی که در سال های گذشته موفق به کسب 
بار  اولین  برای  امسال   ، بود  نقره ای شده  تندیس 
تندیس طلایی رعایت حقوق مصرف کننده را از آن 
خود نمود . شایان ذکر است در بررسی های دقیق 
کنندگان  مصرف  از  سازمان حمایت  کارشناسی  و 
در طی سال گذشته و بر اساس معیارهایی همچون 
رضایت مشتریان ، وجود رویکردهای نظامند جهت 
بررسی شکایات مشتریان ، دارا بودن استانداردهای 
 ، محصولات  گذاری  قیمت  در  شفافیت   ، کیفیت 
ایزو 4000   ایزو ۲000 و  دارا بودن استانداردهای 
المللی  بین  های  گواهینامه  و  ها  تندیس  ، کسب 
به  نسبت  محصولات  صادرات  افزایش  همچنین  و 
دوره های قبل ، طراحی و توسعه محصولات جدید 
 ، تولید  های  هزینه  کاهش  و  وری  بهره  افزایش   ،

ارتقا کمی و کیفی کالاها و خدمات پس از فروش 
داشتن   ، واردات  از  جلوگیری  و  مدرن  خدمات   ،
این شرکت   ... و  نوآوری  و  توسعه  و  تحقیق  واحد 
برای اولین بار مفتخر به کسب لوح تقدیر و تندیس 
ذوب  عامل  مدیر  صادقی  .مهندس  گردید  طلایی 
آهن اصفهان در حاشیه هفدهمین همایش رعایت 

حقوق مصرف کنندگان ضمن تبریک موفقیت اخیر 
به کلیه کارکنان و پولادمردان ذوب آهن ،  گفت 
: این مجتمع بزرگ صنعتی در نیم قرن حیات پر 
افتخار خود ، همواره نه تنها استانداردهای لازم را 
، بلکه در تدوین استانداردهای ملی  رعایت نموده 

صنعت فولاد نقش اصلی را ایفا کرده است  
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